
Ministeren

13. januar 2012

J nr.2012-84

Grønlandsudvalget
Christiansborg 
1240 København K

Grønlandsudvalget har i brev af 13.december 2011 stillet mig følgende spørgsmål 17
alm. del, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sara 
Olsvig (IA).

Spørgsmål 17
Ministeren bedes redegøre for, hvordan bevillingerne til DMI’s istjeneste har set 
ud gennem de seneste ti år, hvor behovet for kortlægning af isforholdene må 
forventes at være steget i takt med den øgede søgående trafik langs Grønlands 
kyster og i Arktis generelt.

Svar:
Der er ikke afsat en særskilt bevilling til istjenesten. Denne er integreret i DMI’s al-
mindelige finanslovsbevilling.

DMI oplyser, at de direkte udgifter til istjenesten udgør mellem 13 og 16 mio. kr. år-
ligt, idet udgifterne varierer i takt med bl.a. mængden af is i de enkelte år. 

Jeg skal i øvrigt henvise til mit svar på udvalgets spørgsmål 15.

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard
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